

May 1, 2022

Title: Obedience to God's Word brings Blessings

But be doers of the word, and not hearers only, deceiving yourselves. For if anyone is a hearer of the word and not a doer, he is like a man observing his natural face in a mirror; for he observes himself, goes away, and immediately forgets what kind of man he was. But he who looks into the perfect law of liberty and continues *in it and* is not a forgetful hearer but a doer of the work, this one will be blessed in what he does. James 1:22-25

English Service 9:00am

Membership Classes 10:00am

Sunday School 10:00am Offering will go to Grace Mission

Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. David Fehr
Praise & Worship/Singing	Mr. Henry Harms
Message	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Henry Harms/Pastor Jake Fehr

Activities for the Week of May 1 - 7

- ♦ Wednesday 9:00am Ladies Devotion & Prayer Time – Mrs. Susana Fehr
10:00am Sewing Circle
- ♦ Wednesday 7:30pm Bible Study/ Youth at the Fellowship Hall
- ♦ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. May 8th at 3:00pm SMS-Graduation.
2. Starting May 9th the Building Committee is asking for Volunteers to help clean the new Fellowship Hall. Bring Buckets, Mops, Broom Extensions etc.
3. May 13th – 14th Young Adult Conference with Mr. Gord Penner.
4. May 15th – 19th Berean Course with Mr. Gord Penner.
5. Copeland Christian School is seeking teachers for Preschool & Kindergarten, third & fourth, fifth & sixth, and seventh & eighth grades. Applicant must have a personal relationship with Jesus. Housing will be provided. For more information, please contact Ben Wolf (620) 675-5330, Jake Banman (432) 209-3994 or Joni Neufeld (620) 255-4312.

Prayer & Praise

1. A full recovery for Johan (Chino) Peters.
2. Pray for the upcoming Berean Classes that will be taking place in May.
3. Pray for all the new Deacons as they take training.
4. Pray for Rain.

Mai 1, 2022

Titel: Gehorsam gegenüber Gottes Wort bringt Segen

Seid aber Täter des Worts und nicht Hörer allein, wodurch ihr euch selbst betrügt. Denn so jemand ist ein Hörer des Worts und nicht ein Täter, der ist gleich einem Mann, der sein leiblich Angesicht im Spiegel beschaut. Denn nachdem er sich beschaut hat, geht er davon und vergißt von Stund an, wie er gestaltet war. Wer aber durchschaut in das vollkommene Gesetz der Freiheit und darin beharrt und ist nicht ein vergeßlicher Hörer, sondern ein Täter, der wird selig sein in seiner Tat. Jakobus 1:22-25

German Service 11:00am

Mitgliedschaftsklassen 10:00am

Sonntagschule 10:00am Das Opfer geht zu Grace Mission

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. David Fehr
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Henry Harms
Botschaft	Pastor Jake Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. Henry Harms/Pastor Jake Fehr

Pläne für die Woche von Mai 1 – 7

- ♦ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/Gebetzeit
10:00am Nähkreis
- ♦ Mittwoch 7:30pm Bibelstudium/Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ♦ Samstag 7:00am Männer Gebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Am 8. Mai um 3:00pm SMS-Graduation.
2. Ab dem 9. Mai bittet das Baukomitee um Freiwillige, die bei der Reinigung der neuen Fellowship Hall helfen. Bringen Sie Eimer, Mops, Besenverlängerungen usw. mit.
3. Am 13. – 14. Jugendkonferenz mit Herrn Gord Penner.
4. Am 15. – 19. Mai Berean Kurs mit Herrn Gord Penner.
5. Die Copeland Christian School sucht Lehrer für die Vorschule und den Kindergarten, die dritte und vierte, die fünfte und sechste, und siebte und achte Klassen. Der Bewerber muss eine persönliche Beziehung zu Jesus haben. Wohnraum wird zur Verfügung gestellt. Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an Ben Wolf (620) 675-5330, Jake Banman (432) 209-3994 oder Joni Neufeld (620) 255-4312.

Gebet & Lob

1. Eine vollständige Genesung für Johan (Chino) Peters.
2. Beten Sie für die bevorstehenden Berean-Kurse, die im Mai stattfinden werden.
3. Betet für alle neuen Diakone, während sie an der Ausbildung teilnehmen.
4. Betet für Regen.

